
Commissie M&M 26 mei 2021

Namens de VVD heb ik de volgende bijdrage voor de rondvraag van de M&M commissie op 26 mei 
a.s.:

Het Beauforthuis in Zeist is een cultuurcentrum op de Heuvelrug waar invulling wordt gegeven aan 
een laagdrempelig, cultureel divers en kwalitatief hoogstaand aanbod van concerten en andere 
culturele activiteiten. Bovendien is het Beauforthuis een Toeristisch Overstappunt (‘TOP-locatie’).  
 
Al vele jaren is het Beauforthuis in gesprek met verschillende instanties over de veiligheid van 
bezoekers, die aan de overkant van de N224 moeten parkeren. Het veelvuldig oversteken van de 
N224 wordt gezien als een zeer verkeersonveilige situatie waar z.s.m. wat aan gedaan moet worden. 
 
Aangezien het hier een TOP locatie en een provinciale weg betreft heeft de VVD de volgende vragen 
aan het college: 
 
-Wat is de status van de veiligheidsstudie voor de N224 m.n. in relatie tot de verkeersonveilige 
oversteeksituatie t.b.v. het Beauforthuis?
-Hoe trekt de provincie samen met de gemeente op in dit vraagstuk?
-Hoe ligt de relatie met Staatsbosbeheer in dit vraagstuk? 
-Welke rol speelt de mogelijke uitbreiding van het KNVB-complex in dit vraagstuk?   
-Wanneer denkt het college dat er passende maatregelen genomen kunnen worden om deze 
verkeersonveilige oversteeksituatie te verbeteren?

Tot zover!

Met liberale groet,
drs. B.C. (Bob) de Jager
Statenlid VVD | Provincie Utrecht


